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Til stede 

Sofie Lene Bak (SLB), Lisa Marie Andersson (LMA), Philip Mark Neie 

Pedersen (PMP), Pernille Foss (PF), Maria Louise Krogh Bank (MLB), Tine 

Damsholt (TD), Adam Schwartz (AS) 

Desuden deltog 

Lasse Sonne (LS), Christina Falkenberg (CF), Rune Iversen (RI), Anders 

Holm Rasmussen (AHR) 

Prorektor Kristian Lauta (KL) og Tine Klovborg Skov (TKS) deltog på 

punkt 9. 

 

Afbud fra 

Peter Edelberg, Kristina Winther-Jacobsen 

Dagsorden 

Ad 1) Godkendelse af dagsorden 

Hvis muligt behandles punkt 10 før prorektors besøg. Dagsordenen blev 

godkendt. 

 

Ad 2) Godkendelse af referat fra 25. oktober 2023 

SLB spurgte til punkt 10 - godkendelse af diplom for studienævnsarbejde.  

Det blev afklaret, at studerende kan få tilføjet ekstra opgaver på diplomet. 
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SIDE 2 AF 3 Herefter blev referatet godkendt. 

 

Ad 3) Meddelelser 

LS orienterende om markedsdagen for forskningsområder.  

LS berettede, at han har deltaget i et KOOL-arrangement 

[koordineringsforum for læringsenheder] om KA-reformen – der var intet 

nyt om selve reformen, men det blev forsøgt at se muligheder i at oprette 

nye uddannelser som en del af KA-reformen. 

LS orienterede om, at karakterfordelingen er synlig for studerende i 

Selvbetjeningen. Orientér gerne baglandene, så undervisere er orienteret om 

dette. 

SLB inviterede til julehygge på Studienævnsmødet i december. Send en 

mail til SHM om deltagelse senest den 1. december.  

 

Ad 4) Løbende drøftelse af studiemiljøet 

LMA orienterede om, at fagrådene har haft et godt møde med ledelsen, hvor 

de blandt andet talte strategi.  

Fagrådene på de andre fag vil gerne yde støtte til en eventuel igangsættelse 

af Historisk Fagråd. 

 

Ad 5) Drøftelse af rapport om 

praksisintegrerendeuddannelsesaktiviteter (bilag vedhæftet) 

Punktet udskydes til en principiel diskussion på et senere møde. Rapport fra 

HUM og TEO vedhæftet, når det skal behandles. 

 

Ad 6) Principiel diskussion af hvordan PP omregnes til normalsider 

SN havde en principiel diskussion af en fælles omregningsfaktor for PP, da 

PP kan komme til at indgå i portfolioen på forskningsområderne, der går på 

tværs på af alle fag.  

Det blev besluttet, at to slides udgør én normalside, gældende fra 

forårssemestret. 

Omregningsfaktoren skal tilføjes i studieordningerne – SLB sørger for at 

revidere studiehåndbogen for Historie. 

Omregningsfaktoren skal meldes ud til alle undervisere, der har 

forskningsområder og tilhørende fagelement i foråret. 

 

Ad 7) Drøftelse af tiltag ved Åbent Hus og tilvalgsdag 

LS orienterede om tidligere arrangementer og opfordrede fagene til at stille 

op.  

TD spurgte studievejledningen til, om de står for at invitere eksterne 

deltagere/studenterforeninger? CF spørger den centrale studievejledning. 

Der var en generel bekymring for, hvad det gør ved arrangementerne og den 

faglige inddragelse, at studievejledningen nu er centraliseret.  



 

 

SIDE 3 AF 3 LS orienterede om, at der nu også er Åbent Hus for KA-uddannelser. 

Vurderingen er, at dansksprogede KA-uddannelser ikke har brug for Åbent 

Hus, men det kunne være godt for de engelsksprogede KA-uddannelser. 

 

Ad 8) Status på uddannelseslandskabet 

LS berettede kort, at der ikke er nyt, da godkendelsen af notatet om justering 

af uddannelsesstruktur er udskudt til slutningen af november. 

 

Ad 9) Besøg af prorektor Kristian Lauta 

KL introducerede sig selv og SN drøftede herefter særligt KA-reformen 

med KL. Han opfordrede SN til at se KA-reformen som en mulighed for at 

tænke i oprettelse af nye KA-uddannelser. 

 

Ad 10) Merit- og dispensationssager 

SN fulgte dispensationsudvalgets indstilling til afslag. 

 

Ad 11) Evt. 

Der var intet til eventuelt. 
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